
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Naaijen, Beste Christine, 

 

Bij deze doe ik u een korte memo toekomen ten aanzien van het door ons uitgevoerde veldbezoek in 

het kader van de aanwezige overlast van de roek (Corvus frugilegus) ter plaatse van de Niersdijk e.o. 

te Gennep. 

 

Op basis van bekende verspreidingsgegevens en door Econsultancy uitgevoerde veldbezoeken kan 

geconcludeerd worden dat op de locatie aan de Niersbeek zich een kolonie roeken bevindt welke 

geschat wordt op een grootte van tussen de 100 en 200 nesten. Hiermee is het een van de grootste 

roekenkolonies van Noord-Limburg (bron: Sovon Vogelonderzoek Nederland) en vervuld dan ook een 

essentiële functie voor de gunstige staat van instandhouding van de soort in de regio Gennep en 

Noord Limburg 

 

Op basis van deze bevindingen ligt het dan ook niet in de lijn der verwachtingen dat provincie Limburg 

een ontheffing zal of kan verlenen voor het verjagen van deze soort uit de bomen in de omgeving van 

de Niersbeek of voor de kap van de bomen waarin zich de (jaarrond beschermde) nesten van roeken 

bevinden zonder dat voor de roeken nieuwe nestmogelijkheden aangeboden worden. Indien voor 

deze werkwijze gekozen wordt bestaat er een zeker risico dat de kolonie er voor zal kiezen zich meer 

in de richting van de stadskern van Gennep te gaan verplaatsen, waardoor de mogelijke overlast 

alleen maar zal toenemen in vergelijking met de huidige situatie 

 

Op basis van bovenstaande wordt geadviseerd om eerst voldoende uitwijkmogelijkheden voor de 

roeken te creëren in de vorm van aanplant van hoge bomen in de omgeving waar de soort zich wel 

duurzaam kan vestigen, voordat de huidige kolonie verjaagd kan worden. Op deze wijze worden 

voldoende uitwijkmogelijkheden gecreëerd en kan de roekenpopulatie duurzaam behouden blijven in 

de omgeving op een gewenste manier. 

 

Uit mailcontact met de provincie Limburg is gebleken dat de provincie enkel een ontheffing wil 

verlenen hiervoor als eerst de bomen voldoende hoogte en omvang hebben  

om de roekenkolonie te vestigen, aangezien in dit specifieke geval onvoldoende  

uitwijkmogelijkheden aanwezig zijn in de huidige situatie. Dit wil zeggen dat  

de bomen tussen de 15-25 meter hoog dienen te zijn  
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(bron: kennisdocument Roek, BIJ12). In de praktijk wil dit zeggen dat er dus een meerjarenplan 

opgesteld dient te worden om te voorzien in bomen met voldoende hoogte voor de roek. Deze aanpak 

dient middels een ontheffingsaanvraag goedgekeurd te worden bij de provincie. Op deze manier kan 

de roekenoverlast op de lange termijn verminderd worden. 

 

Hopende u hierbij voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

Met vriendelijke groeten,         

Econsultancy           

 

drs. J.G.T. Driessen      ing. M.H.M. Gijsbers 

projectleider kwaliteitscontroleur 

                 


